

Title (en)

Depilatory apparatus.

Title (de)

Gerät zur Entfernung von Haaren.

Title (fr)

Appareil pour pratiquer l'épilation.

Publication

EP 0245141 A1 19871111 (FR)

Application

EP 87400886 A 19870417

Priority

FR 8606381 A 19860502

Abstract (en)

Depilatory apparatus comprising a grooved, revolving drum which interacts, when pressure is applied, with a comb and whose rotation is achieved by the movement of the apparatus against the skin, characterised in that the spindle of the drum (3) can move relative to the comb (10) which is rigid and stationary relative to the body (1) of the apparatus, means being provided for adjusting the pressure of the drum (3) relative to the comb (10).
<IMAGE>

Abstract (fr)

Appareil pour pratiquer l'épilation comportant un tambour, rainuré et rotatif, coopérant en pression avec un peigne et dont la rotation est obtenue par le déplacement de l'appareil contre la peau, caractérisé en ce que l'axe du tambour (3) est mobile par rapport au peigne (10) qui est rigide et fixe par rapport au corps (1) de l'appareil, des moyens étant prévus pour régler la pression du tambour (3) par rapport au peigne (10).

IPC 1-7

A45D 26/00

IPC 8 full level

A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 26/0033 (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] EP 0169773 A2 19860129 - GUILLOU ROBERT HENRI [FR], et al
- [Y] FR 2307491 A1 19761112 - DZIKOWSKI FRANCIS [FR]
- [A] US 2788651 A 19570416 - EDWIN QWARNSTROM GUSTAF

Cited by

US5088999A; US5084056A; US5041122A

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0245141 A1 19871111; FR 2598067 A1 19871106

DOCDB simple family (application)

EP 87400886 A 19870417; FR 8606381 A 19860502